

PREMIUM ECONOMY

通常のエコノミークラスのお食事・ドリンクに加えて、プレミアムエコノミーだけのおもてなしをお楽しみください。

In addition to the standard meal and drink provided in Economy Class, Premium Economy Class passengers can enjoy other special services.

除了已有的经济舱餐品和饮品外，我们还提供以下特别单品供您享用。

プレミアムエコノミーメニュー

1食目のサービス終了後から2食目のサービス開始前までの時間にエコノミークラスのドリンクに加え、以下のドリンクや軽食をお召し上がりいただけます。

■ドリンク

ビジネスクラスセレクションより

- シャンパン
- 梅酒
- ワイン(赤・白)
- 焼酎
- 日本酒

■軽食

- デザート
(ビジネスクラスセレクションより)
- きのこのクリームスープパスタ



*数に限りがございますので、ご希望に沿えない場合はご了承ください。

Premium Economy Menu

The following drinks and light refreshments will be available between the end of the first meal service and the start of the second meal service.

■Alcoholic drinks

from the Business Class Selection

- Champagne
- Umeshu plum wine
- Wine
- Shochu distilled liquor
- Sake

■Snacks

- Dessert
(from the Business Class Selection)
- Creamy soup pasta with porcini



*Stock is limited. Please accept our apology if your choice is not available

特等经济舱菜单

从第一餐的服务结束后到第二次餐服务开始前的时间内，您可享受以下的饮料和餐品。

■酒类

商务舱精选铭品

- 香槟酒
- 梅酒
- 葡萄酒
- 日本烧酒
- 日本酒

■简餐

- 甜点
(商务舱精选铭品)
- 奶油蘑菇意大利汤面



*因数量有限，恕有时不能满足您的需要。

路線：成田・羽田発着のプレミアムエコノミーサービス設定便のみ

(便によりサービス内容が異なります。デザートは夜および早朝出発便ではご用意がありません。)

Routes : It is limited to Premium Economy service setting flights of arrivals and departures at Narita / Haneda Airport.

(Services available vary by aircraft. Dessert is not available on flights departing at night and early morning.)

航线：仅限于成田机场、羽田机场出发和到达的豪华经济舱且提供该服务的航班。

(不同的航班所提供的服务也有所不同，夜晚及晨早出发的航班不提供甜点。)

*写真はイメージです。*Photos are for illustration purposes only. *图片仅供参考，请以实物为准。

